

No. 33864

SPAIN
and
**UNITED NATIONS EDUCATIONAL,
SCIENTIFIC AND CULTURAL ORGANIZATION**

Exchange of letters constituting an agreement concerning the symposium on the effects of the multimedia electronic communication (information super-highway) regarding the protection of copyrights and other holders of rights and their consequences on the economic and cultural development (Madrid 11-14 March 1996). Paris, 7 February 1996 and Madrid, 4 March 1996

Authentic text: Spanish.

Registered by Spain on 25 June 1997.

ESPAGNE
et
**ORGANISATION DES NATIONS UNIES
POUR L'ÉDUCATION, LA SCIENCE
ET LA CULTURE**

Échange de lettres constituant un accord relatif au colloque sur les effets de la communication électronique multimédia (autoroutes de l'information) en matière de protection des droits d'auteur et autres titulaires de droits et leurs conséquences sur le développement économique et culturel (Madrid 11-14 mars 1996). Paris, 7 février 1996 et Madrid, 4 mars 1996

Texte authentique : espagnol.

Enregistré par l'Espagne le 25 juin 1997.

[TRANSLATION]

EXCHANGE OF LETTERS CONSTITUTING AN AGREEMENT¹ BETWEEN SPAIN AND THE UNITED NATIONS EDUCATIONAL, SCIENTIFIC AND CULTURAL ORGANIZATION CONCERNING THE SYMPOSIUM ON THE EFFECTS OF THE MULTIMEDIA ELECTRONIC COMMUNICATION (INFORMATION SUPER-HIGHWAY) REGARDING THE PROTECTION OF COPYRIGHTS AND OTHER HOLDERS OF RIGHTS AND THEIR CONSEQUENCES ON THE ECONOMIC AND CULTURAL DEVELOPMENT (MADRID 11-14 MARCH 1996)

Not published herein in accordance with article 12 (2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.

[TRADUCTION]

ÉCHANGE DE LETTRES CONSTITUANT UN ACCORD¹ ENTRE L'ESPAGNE ET L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES POUR L'ÉDUCATION, LA SCIENCE ET LA CULTURE RELATIF AU COLLOQUE SUR LES EFFETS DE LA COMMUNICATION ÉLECTRONIQUE MULTIMÉDIA (AUTOROUTE DE L'INFORMATION) EN MATIÈRE DE PROTECTION DES DROITS D'AUTEUR ET AUTRES TITULAIRES DE DROITS ET LEURS CONSÉQUENCES SUR LE DÉVELOPPEMENT ÉCONOMIQUE ET CULTUREL (MADRID 11-14 MARS 1996)

Non publié ici conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.

¹ Came into force provisionally on 4 March 1996, and definitively on 22 January 1997 by notification, in accordance with the provisions of the said letters.

¹ Entré en vigueur à titre provisoire le 4 mars 1996, et à titre définitif le 22 janvier 1997 par notification, conformément aux dispositions desdites lettres.